
 

Protokoll vid styrelsens sammanträde i Enköpings den 26/5 2025  
 

Plats: Gustaf Daléns gata 9B 

Tid: kl 18.00 – 20.30 

Närvarande: Maria Bakas, Mathilda Wahlberg, Cecilia Rosengård, Maria Arosenius och 

Kicki Kumblad 

 

1. Öppnande.  

Maria hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

2. Dagordning.   

Dagordningen godkändes utan justeringar. 

 

3. Val av justerare 

Mathilda Wahlberg valdes till mötets justeringsman. 

 

4. Föregående styrelsemöte protokoll  

Föregående protokoll godkändes med några små justeringar. 

 

5. Vaccinering av SK ENA mot Doping 

Styrelsen genomförde steg 1 i vaccineringsarbetet. 

 

6. Avslutning för styrelsen/tränare 

Styrelsen beslutade att arbeta fram en struktur för hur detta ska ske varje 

verksamhetsår. 

* vilka ledare och tränare ska bjudas in 

* på vilket sätt vi ska avtacka ovanstående 

* vi genomför detta från och med nästa verksamhetsår 

* när detta ska genomföras (förslagsvis v 23 eller v 24) 

Ledar-/tränarintyg ska tas fram av klubben för att lämnas ut i samband med KM i 

december varje år. Kicki ansvarar för detta. 

 



7. Uppstartsaktivitet - bowlingkväll 

* Kicki bokar bowling/mat den 22/8 med reservdatumet 29/8 på Bowlinghallen 

* Tiden är 18.00 - 20.00 

* Anmälningar tas upp senare men vi bokar för 60 personer 

* Vi beställer tacobuffe` 

 

8. Ansökan till Parasimsportförbundet  

Vi är nu godkända medlemmar. 

 

9. Prisskåp 

Styrelsen beslutade att beställa skåpet från Skyltab. 

 

10. Hemsidans dokument 

Styrelsen tittade igenom förslaget till Allmänna villkor 2025. 

Styrelsen godkände dokumentet efter revidering och detta ska läggas ut på föreningens 

hemsida. 

Styrelsen behöver genomföra ett arbete med att organisera/strukturera/fördela arbetet i 

föreningen. Anledningen är att arbetet behöver läggas ut på fler personer i föreningen, 

för att vara mindre sårbara vid förändringar. Maria B skickar ut Excel-filen med nu 

förekommande arbetsuppgifter, så att styrelsen kan lägga till arbetsuppgifter och börja 

fundera på lösningar till hur organisationen skulle kunna se ut. 

 

11. Information från Tränare  

• Simskola 

Vi har nu avslutat den fjärde terminen och vi har många barn som fortsätter till 

hösten. 

Tränarna är vidtalade inför höstens uppdrag. 

Grupperna kommer att ses över inför hösten 

 

• Ungdom 

En del avhopp och en del påfyllningar av simmare. 

Simiaden- och SumSimgruppen får ligga kvar som de är 

Tränare så gott som klart inför hösten. 

 

• Utbildning  

Jenny Sollfors , Cilla Rosengårdh, Tuva Bärgårdh och Stefan Boman - har 

genomfört Grundutbildning för simtränare 



Vi har gott om tränare just nu, men vi behöver alltid bli fler. 

 

12. Tävlingar  

• Ena Cup 6 september 2025 

- Inbjudan är utskickad 

- Vi behöver en kioskansvarig och styrelsen funderar vidare på detta 

- Vi behöver boka lunch i cafeterian och Maria A ordnar med detta 

- Vi behöver köpa in termosar 

 

• KM 13 december 2025 

- Det är dags att börja förbereda inför tävlingen 

- Vi ska dela ut tjänstgöringsintyg på tävlingen för att uppmärksamma  

   våra tränare/ledare. 

- Maria A kollar om Sala SS vill delta även i år på vårt KM som är en öppen 

tävling 

 

13. Ekonomi  

I dagsläget ser ekonomin god ut. 

 

14. Läger  

 Dagläger v 25 - 19 st barn anmälda (yngre simmare) 

 Uppstartsläger v 33 -18 st anmälda (äldre simmare) 

 

15. Kommunen/skolan simundervisning 

• Kicki och Maria hade möte den 8 april med Henrik Wikehult (S:t Iliansskolans rektor) 

• Ett möte med simhallens ansvariga ska genomföras för att klargöra banhyror, vilka 

åtaganden kommunen har i simundervisningen och Enas intentioner med 

simundervisning i skolan 

• Vi gör en ny inventering av simkunnigheten bland grundskolans åk 6 och 9 i början av 

höstterminen 

• Betygsättande idrottslärare på respektive skola checkar av eleverna inför 

betygsättning. 

 

16. Uppföljning Folkrörelsearkivet  

Vi är nu medlem i organisationen och det som ska arkiveras kommer att köras till 



Uppsala 

 

17. Övriga frågor 

Inga övriga frågor fanns att ta upp. 

 

18. Nästa möte 

Måndag 18 augusti 2025 kl 17.15 på Gustaf Dahléns gata 9B 

 

19. Avslutning 

Maria B tackade alla för visat intresse och förklarade mötet avslutat.  

 

 

 

 

_________________________________         _________________________________ 

Maria Bakas (ordförande)                              Kristina Kumblad (sekreterare) 

 

 

 

__________________________________ 

Mathilda Wahlberg (justerare) 


